
Extra styrelsemöte i NnBIK 
den 20/10 (telefonmöte) 

 
Närvarande: Lotta Magnusson, Mats Johansson, Hans Feldt samt Dick Wedin för att 
informera om kommande NM. 
 

1. Lotta hälsade oss välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. NM och SM-tävlingarna. Dick lämnade en lägesbeskrivning om hur långt 
förberedelserna kommit. Det återstår en hel del arbete med sponsring och programblad 
bland annat. 

 
3. Extra möte med anledning om snabbremiss om höjning av SKK´s domararvoden från 

2011. Björn Norlin hade lämnat sin ståndpunkt i frågan och styrelsen var i och med 
det beslutsför i frågan som bejakades. 

 
4. Det beslutades av frågan om inköp av chipläsare skulle utredas vidare. Lotta fick i 

uppdrag att jobba vidare med frågan. 
 
  
 
 
 

Lotta Magnusson ordf.                   Hans Feldt kassör 
 

Lotta Magnusson                           Hans Feldt 
…………………………..               …………………………. 
Idag sekreterare 


